



# WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

VERSLAG D.D. 14-01-03

- Aanwezig:** Henk Martens, Stan Storms, Justin Janssen, Annie van Mil, Mia Peters, Riet van Dijck, Ton Jans, Theo Swinkels, Jeltje de Groot, Ruud Deenen, Tineke Lamers
- Afwezig:** Martien Flinsenbergh, Irene Michiels, Frans Hendriks, Mattie Martens, Ingeborg Barbandson.

## 1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter heet iedereen welkom en wenst allen een goed nieuwjaar, vervolgens wordt de agenda vastgesteld.

## 2. Mededelingen

- Er wordt nogmaals aangedrongen op afmelding bij secretariaat of een van de leden van het DB, indien men verhinderd is.
- Er is een brief door de gemeente verspreid aan alle omwonenden van het Gouden Leeuw terrein en verdere belanghebbenden, met het verzoek deel te nemen in een klankbordgroep die het proces rondom de bouw van het Gouden Leeuw project begeleidt. Henk Martens zal als afgevaardigde van het Wijkplatform hieraan deelnemen. De vraag is wat een klankbordgroep hierin nog kan doen. Theo Swinkels is van mening dat het zeer zinnig zal zijn met name om de kleine zaken in de gaten te houden, als "waar ligt de ingang van huizen of winkels, hoe liggen paden en hoe is de begroeiing". Henk zal dit in de gaten houden.
- Met het Wijkradenoverleg is men bezig om een beter samenspel te krijgen van de wijken in Venray en men tracht alle wijken hierbij te betrekken om een sterker WRO te krijgen met duidelijke wensen en richtlijnen. De eerste opzet hiervan is klaar (*Lijst van onderwerpen wordt hierbij gevoegd*)

## 3. Ingekomen stukken

Er is een reactie gekomen op het schrijven van het Wijkradenoverleg naar de gemeente inzake het slecht communiceren. Er wordt door Guus Spelbos een notitie geschreven die naar alle hoofden zal gaan bij de gemeente.

*(inmiddels is deze notitie gearriveerd en wordt hierbij gesloten).*

Naar aanleiding van dit schrijven komt nog een mededeling m.b.t. de nieuwe taak wijkbeheer van de gemeente. In het vervolg zal de

communicatie van het Wijkplatform binnen de gemeente via Henk Verstegen lopen. Dit wil niet zeggen dat wij andere ambtenaren niet kunnen benaderen, maar het overkoepelend werk ligt bij Henk Verstegen. We zullen hem voor de komende vergadering uitnodigen om zijn taak duidelijk te maken.

#### **4. Notulen d.d. 10 december 2002**

N.a.v. punt 12 wordt gevraagd of de afspraak met Eric Peeters reeds gemaakt is. Justin deelt mede dat Peeters ziek is en de afspraak verschoven wordt.

De werkgroepen komen nog aan de orde in deze vergadering.

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

#### **5. Discussie werkgroepen**

Ruud Deenen stelt voor om ad hoc te werken. Echter wordt er uit de vergadering de angst uitgesproken dat we dan weer met maar drie of vier mensen de zaken gaan regelen. Het voordeel van werkgroepen met kartrekkers is dat je vanuit het secretariaat de binnengekomen zaken kunt verspreiden naar de kartrekkers, die op hun beurt weer de werkgroep aan het werk zetten. Als iedereen dan deelneemt in tenminste een werkgroep, wordt iedereen betrokken bij het wijkplatform.

Dit wil niet zeggen dat je niet dwars door de organisatie heen andere mensen kunt benaderen die misschien meer zicht op een bepaalde zaak zouden kunnen hebben of een beter netwerk.

De werkgroepen worden volgens bijgaande bijlage vastgesteld. Alleen Ingeborg Barbandson is nog niet ingedeeld. Men kan hier natuurlijk altijd op terugkomen.

#### **6. Rondvraag en sluiting**

- Henk vraagt of er reeds een brief naar de gemeente is om te vragen hoe het gesteld is met de verbouwing van Switch. Tineke zal hier mee aan de slag gaan.
- Tineke spreekt haar verontrusting uit over de gang van zaken bij Time. De nieuwe eigenaar houdt daar party's die pas starten om 05.00 uur 's morgens. Ruud deelt mee dat de man hier op een andere plaats groot succes mee heeft en de zaken daar goed in de hand heeft. Binnen de Horeca loopt het gerucht dat men terug wil naar een sluitingsuur van 03.00 of 04.00 uur, om dit soort zaken tegen te gaan.
- Tineke wil graag participatie in Venray Monumentaal. Dit is een stichting die in het leven geroepen is nadat de

monumentencommissie ontbonden was. Stan heeft hier ook interesse in. We zullen contact zoeken.

afpraak gemeente

- Ton: We moeten reageren op de containers die buiten staan. Zo staat er aan de Marktstraat al geruime tijd een container van het Grieks restaurant. Tineke zal de milieuwachter hierover inlichten en vragen wat hiermee moet gebeuren.

- Ruud deelt mee, dat Q-Park goed werkt met de uitbreiding van bevoegdheden. Er wordt goed met de politie samengewerkt en het samen oplopen door het dorp heeft goede resultaten.
- Ruud zegt verder dat de bebording nog niet klaar is en de acties op de kop van de Patersstraat volop in gang zijn.

De vergadering wordt gesloten om 21.15 uur

De volgende vergadering wordt in tegenstelling tot normaal gehouden op de derde dinsdag in februari dus **18 februari** i.v.m. de uitnodiging van de politie op 11 februari.